
 

 

Записник са седнице Савета родитеља 

Одржане 12.9.2024. 

 

Време почетка: 18.00       

Присутно родитеља: 39 

У име школе присуствовали су директор Јелена Воларов 

 

Дневни ред: 

1. Верификација чланова Савета родитеља и избор председавајућег и његовог 

заменика у школској 2024/25. 

2. Упознавање са Годишњим извештајем о раду директора и са Годишњим 

извештајем о раду школе у школској 2023/24. години 

3. Упознавање са Годишњим планом и Програмом рада школе за 2024/25. годину 

4. Избор осигуравајућег друштва за осигурање ученика у школској 2024/25. години 

(трочлана комисија) 

5. Школско обезбеђење  

6. Продужени боравак – информација након иницијативе Савета родитеља у јуну 

2024. 

7. Разно 

 

1. Директор је упознао присутне са новим сазивом Савета родитеља те су свима 

верификовани мандати за рад у школској 2024/25. години. За председника Савета 

родитеља  изабрана је једногласно Мина Костић, представник одељења 2-4 а за њеног 

заменика изабрана је Зорица Симеуновић представник одељења 6-1. Представник у 

Општинском савету родитеља је Мина Костић. 

 

2. Савет родитеља је упознат са Извештајем о остваривању ГПРШ у школској 2023/24. и 

Извештајем о раду директора у школској 2023/24. Родитељи су обавештени о 

ваннаставним и хуманитарним активностима које су реализоване у школској 2023/24, 

као и о пројектима Бесплатни уџбеници, Ђачка помоћ, Новогодишњи ваучери које смо 

реализовали у школи. 

 

 

 



3. Савет родитеља је упознат са садржајем Годишњег план рада школе за школску 

2024/25. као и са најважнијим новинама на почетку школске године. 

-Сви ученици из осетљивих категорија су добили бесплатни обавезни комплет 

уџбеника преко Министарства Просвете; 

-Од 23. септембра почиње реализација пројекта «Заједно и безбедно кроз детињство» 

који се реализује у сарадњи са представницима МУП-а 

-Родитељи су упознати са изменама у наставном кадру  

-Новим правилником о финансирању основних школа одобрен је 0,5 извршилаца на 

пословима наставника пливања, те ће ове године сви ученици првог циклуса моћи да 

похађају часове пливања у школском базену и то 12 часова за свако одељење. 

Директорка је упознала присутне са начином организације ове наставе. 

-Од 1.септембра школа има школског полицајца који је у близини објекта и у 

школском дворишту присутан сваког радног дана у периоду од 7,30 до 19,30 часова. 

-Родитељи су упознати са Правилником о понашању наставника, ученика у родитеља 

за време боравка у школи на родитељским састанцима 

-У доњем школском дворишту постављене су још две камере видео надзора тако да их 

је сада укупно 24.  

 

4. Савет родитеља је сагласан (једногласно) да се родитељима понуди необавезно 

осигурање ученика за текућу ш.г. и одабрао је трочлану комисију за избор 

осигуравајућег друштва. Чланови комисије су Мина Костић  2-4, Зорица Симеуновић 

6-1 и Сања Марковић 4-2. Комисија ће се састати у школи, у току наредне недеље  и 

размотрити пристигле понуде. О свом раду ће сачинити записник са којим ће Директор 

школе упознати Савет родитеља. 

 

5. Текуће школске године, обезбеђење је почело са радом од 1.9.2023. а услуге 

обезбеђења пружа агенција Секоп доо. Уговор истиче крајем септембра, те ће се 

бирати нова агенција за школску 2024/25. За раду комисији изабрана је Мина Костић 

представник одељења 2/4. 

 

6. Од 1. септембра у школи имамо 11 група продуженог боравка за 1. и 2. разред и две 

групе боравка за 3. и 4. разред. 

 

7. У оквиру ове тачке дате су следеће информације: 

- Т.Кешкић је дала предлог да се ученицима помогне по питању тежине ранчева, 

тако што ће знати које књиге и када доносе у школу, нарочито из предмета где има 

по више књига нпр српски језик. 

- Неки родитељи су изнели незадовољство због трајања и дестинације екскурзије за 

ученике осмог разреда. Директорка их је обавестила о процедури утврђивања 

услова под којима се екскурзије усвајају. Јавна набавка је завршена и очекује се 

коначан извештај о додели уговора. 

- Постављено питање о снабдевачу ручка за ученике у боравку. Родитељи су добили 

иформацију да се добављач мења током зимског распуста и директорка је позвала 

родитеље да узму учешће у одабиру најповољнијег понуђача. 



- Представник одељења 2/4 предложио да се родитељи ангажују по питању поравке 

водоводне инсталације у учионици са чим се директорка сагласила и рекла да ће и 

школа помоћи колико год може. 

- Родитељи су обавештени да ће у наредних 15так дана бити организована седница 

на којој ће се бирати два представника Савета за рад у Школском одбору. 

 

 

 

У Београду, 13.9.2024. 

 

Директор школе:       Председник Савета 

Јелена Воларов                           Мина Костић 

 

_________________      ___________________  

 

 


